
Odgovor na svetniško vprašanje Alojza Klemenčiča o Avtokampu Ajdovščina 
 
Avtokamp Ajdovščina se tako, kot ostala nastanitvena ponudba, ustrezno promovira preko spletne strani 
in ostalih kanalov Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina. Posvetovali se bomo tudi z Zavodom 
za šport (upravljalcem) glede večje promocije in prepoznavnosti med domačini. Same oznake in 
usmeritve do kampa so vezane na cestnoprometna pravila in dovoljena, bomo pa preverili če in kje bi 
bilo smiselno dodati usmeritve.  
 
Pripravila: Janja Lazar 

 

Odgovor na svetniško vprašanje Marjana Vidmarja glede postavitve cestnih jaškov  

Postavitev jaškov na odseku 3, od mostu čez Hubelj do križišča Idrijske in Vipavske ceste, je bila 

projektirana po sredini voznega pasu. Zaradi ostankov rimske ceste in zahtev Zavoda za varstvo kulturne 

dediščine med gradnjo jaške meteorne kanalizacije zamaknili na skrajni rob cestišča. Na odseku 4, od 

križišča Idrijske in Vipavske cesta do krožišča pri Petrolu, so jaški meteorne in fekalne kanalizacije 

projektirani izven cestišča, tako da do teh problemov ne bo prihajalo.  

Pripravil: Tomaž Jakin 

 

Odgovor glede poseganja v lastninsko pravico s strani nepooblaščenih posameznikov 

Z namenom seznanitve zainteresirane in splošne javnosti o območju, kjer občina izvaja urejanje 

določenih kolesarskih enoslednic, je bil v časopisu Latnik, četrtek, 26. maj 2022, številka 242, objavljen 

članek »Urejanje kolesarskih enoslednic na območju Pal«, kateremu je bila priložena tudi grafična 

priloga potekov stez, katerih legalizacijo izvaja občina – povezava do spletne verzije časopisa 

https://www.mojaobcina.si/vipava/imenik/latnik-1.html . 

Kot dodatno opozarjamo, da nihče nima legitimnega upravičenja zatrjevati izvajanje del na zasebnem 

zemljišču v imenu občine, v kolikor nima občina s strani lastnika najprej pridobljene služnostne pravice 

in sklenjene z izvajalcem ustrezne pogodbe v skladu s predpisi o javnem naročanju. V kolikor prihaja do 

takšnih zlorab s strani nepooblaščenih posameznikov, lastniki zasebnih zemljišč tega seveda niso dolžni 

trpeti in se jim, v izogib ponavljanju takšnih prepovedanih posegov v njegovo zasebno lastnino, svetuje, 

da to tudi jasno povejo in v primeru kršitev, sprožijo tudi ustrezne postopke pravnega varstva. Občina 

namreč ni pristojna varovati zasebne lastnine, razen če prevzame to breme v okviru obveznosti, ki se jih 

dogovori npr. s služnostno pogodbo. 

Pripravila: Irena Štokelj 

 

Odgovor na svetniško vprašanje Jožka Premrna glede stroškov električne energije pri cenah komunalnih 

storitev 

Električno energijo KSD kupuje z letnimi nakupi. Nova cena velja od 01.01.2022 do 31.12.2022. Cena 

elektrike se je iz leta 2021 na 2022 močno povečala. Ker je v strošek elektrike poleg same energije všteta 

tudi omrežnina in številne druge dajatve se pri izračunu upošteva celotna cena. Faktura za januar 2021 

je bila 21.691,65 EUR, za januar 2022 pa 54.268,59 EUR. Ob tem smo primerjali še januarsko porabo 

električne energije in ocenili, kakšen naj bi bil strošek električne energije v letu 2022. Seveda pa je poleg 

same podražitve potrebno upoštevati še dejstvo, da se cene naših storitev spremenijo šele z 01.07.2022, 

https://www.mojaobcina.si/vipava/imenik/latnik-1.html


kar pomeni, da moramo v prihajajočih sedmih mesecih poračunati še izgubo, ki bo nastala zaradi starih 

cen v prvih petih mesecih letošnjega leta.  

Zaradi poračuna seveda lahko nastane problem v prvih petih mesecih 2023, ker bo ta cena, ki vsebuje 

poračun za prvih pet mesecev veljala še v naslednjem letu vse do spremembe 01.07.2023. Glede na 

situacijo pa to ne bo sporno ker: 

1. Se cena električne energije za 2023 trenutno giblje okrog 230 EUR, kar je še bistveno višje od 
letošnje cene. 

2. Bomo v primeru bistveno nižje cene za 2023 naredili poračun v elaboratu za 2023 in strošek 
električne energije v novem elaboratu ustrezno znižali (naredili poračun kot letos).  

Poleg tega pa pojasnjujemo še dejstvo, da je KSD po uredbi MEDO dolžna narediti poračun za prevelike 

prihodke ali izgubo s čimer DEJANSKE RAZLIKE, ki lahko izhajajo tudi iz slabega planiranja obvezno 

poračunamo v prihodnji ceni.  

Pripravil: Luka Jejčič, direktor KSD d.o.o. 

 

Odgovor na svetniško vprašanje Kazimirju Čebronu glede ločevanja odpadkov s statistiko ločeno zbranih 

odpadkov npr. za zadnja 3 leta 

Prilagamo statistiko ločevanja odpadkov kot dopolnilo ustnemu odgovoru pri obravnavi letnega 

poročila in cene zbiranja odpadkov: 

Občina Ajdovščina 2019 2020 2021 

Mešani komunalni odpadki 2554 t 2676 t 2715 t 

Ločene frakcije komunalnih odpadkov 3908 t 3918 t 4604 t 

Skupaj 6462 t 6595 t 7319 t 

% ločevanja 60% 59% 63% 

 

Pripravil: Luka Jejčič, direktor KSD d.o.o. 

 

Odgovor Adamu Rasporju v zvezi s trenutnim stanjem na CERO Dolga Poljana  

V Kompostarni Ajdovščina se poleg drugih biorazgradljivih odpadkov predeluje tudi blato iz CČN 

Ajdovščina. Zaradi preobremenitve čistilne naprave pa je v zadnjem času blato slabo pregnito. Ob 

rokovanju z njim zato nastajajo neprijetne vonjave. V CERO Ajdovščina smo v pomladnih mesecih sprejeli 

na začasno skladiščenje sprejeli slabo dehidrirano in nepregnito blato iz CČN, ki je nastalo kot posledica 

okvare gnilišč. V CERO ga zgoščamo ter odpremljamo zunanjemu predelovalcu. Odpremili smo že cca 

1/3 tega blata. Neprijetne vonjave se pojavljajo ob kakršnikoli obdelavi ali nakladanju tega blata. 

Računamo, da bomo celotno količino odpremili do avgusta, odvisno od vremena. Slabo pregnitega blata 

z neprijetnim vonjem v Kompostarni Ajdovščina že dva meseca ne sprejemamo več. S prevzemom bomo 

nadaljevali, ko bodo na CČN uspeli zadovoljivo vzpostaviti tehnološki proces na tamkajšnjem gnilišču. 

Vonjave se v okolici CERO manifestirajo ob določenih vremenskih pogojih zato naše aktivnosti sedaj 

prilagajamo temu.     



Pripravil: Luka Jejčič, direktor KSD d.o.o. 

Odgovor na svetniško vprašanje Marjana Vidmarja glede odvažanje materiala na deponijo iz parcele V 

Talih 

Iz parcele v Talih do sedaj ni bilo nobenega večjega odvoza. Parcelo se je poravnalo oz. splaniralo in 

edini ostanki, ki so prišli pri tem na dan so bili kovinski. Ti odpadki so tudi odpeljani. Na lokaciji pa so 

ostali še ostanki rastlin (korenine, panji in ostali deli rastja), ki jih bomo  odpeljali v tem mesecu.  

Pripravil: Luka Jejčič, direktor KSD d.o.o. 

 

Odgovor na svetniško vprašanje Bojana Mikuša glede izobešanja zastave na Rizzatovi vili  

Montiranje nosilca in izobešanje zastave na Rizzatovi vili je bilo naročeno KSD.  

Pripravila: Alenka Čadež Kobol 

 

Odgovor na svetniško vprašanje Janeza Tratnika in Alojzija Klemenčiča glede kamer iz projekta Holistic 

Kamere iz sistema 'Holistic' so sestavljene iz dveh delov, in sicer iz 'panoramske' (oz. navadne) kamere 

in termo kamere. Panoramske kamere delujejo normalno, okvara je nastala na termo kamerah, zato ne 

delujejo in ne opozarjajo na morebitne požare. Sistem kot je bil razvit in apliciran pri nas, je bil pilotni 

projekt, zato je utopično pričakovati, da bo zadeva nemoteno delovala brez vsakih težav. 

Po odkritju napake na kamerah, se je te odstranilo in dostavilo na uradni servis pri podjetju DAT-CON, 

kjer so kamere pregledali. Odkrili so napake in pripravili predračun za popravilo. Ker so kamere po 

informacijah DAT-CON-a že zelo dotrajane in je zaradi tega vprašljiva ekonomika popravila kamer po 

predračunu (cca 10.000,00 EUR), se podrobneje preverja stanje obstoječih termo kamer, poleg tega pa 

pridobivamo predračune za nakup novih termo kamer. Predračuna še nismo prejeli, zato do odločitve o 

popravilu/menjavi še ni prišlo.  

Sistem potrebujemo, zato ga bomo nadgradili in izboljšali. Med drugim se bo obstoječe linke iz kamer v 

GRC Ajdovščina, nadomestilo z optično povezavo od vseh treh lokacij, kar bo izboljšalo stabilnost 

delovanja sistema. Ob tem se bo reševalo tudi problematiko prevelikega števila lažnih alarmov tako, da 

se bo kamere preprogramiralo in se bo s tem izločilo stalne točke javljanja lažnih alarmov. Poleg tega se 

bo sistem Občine Ajdovščina 'združilo' s sistemom Mestne Občine Nova Gorica, ki je v letu 2021/22, po 

vzoru ajdovskega sistema, v njihovi občini vzpostavila identični sistem za zgodnje odkrivanje požarov.  

Pripravil: Matevž Brataševec 

 

Odgovor na svetniško vprašanje Janeza Tratnika glede ukrepanja na njegove trditve iz 27. seje 

Janez Tratnik je na 27. redni seji 24. 3. 2022 v okviru obravnave letnega poročila GRC Ajdovščina pod 6. 
točko vprašal: 
- kako to, da ni bila opravljena natančna analiza požara v Dolgi Poljani, ali se mogoče kaj prikriva 

(nedelovanje kakega vozila), 

- ali poteka požarna straža na podjetju Kurivo, kot je potrebno, ali pa se požarne straže niso 
vršile in se je s podpisi za nazaj ponarejalo stvari brez opravljenega dela, 

- ali se je, oz. se, v njihovi enoti dogaja kak mobing, 



in da bi rad videl rezultate tega oz. ali se to najavi pristojnim institucijam. 
Direktor javnega zavoda je na 27. seji  občinskega sveta že odgovoril na prvo vprašanje, in sicer, 
da je bila analiza opravljena s poveljnikom GZA in regijskim poveljnikom kmalu po požaru, da 
zaradi covid ukrepov ni bila obravnavana v širšem obsegu, ter da je bila podrobna analiza 
opravljena na strokovnem svetu. Direktor je na isti seji odgovoril tudi na tretje vprašanje, da za 
mobing ni dobil nobene prijave. Na drugo vprašanje je direktor odgovoril, da za Kurivo ne 
opravljajo več požarnih straž in so prekinili pogodbo, zato smo ga zaprosili za natančnejši 
odgovor v zvezi s tem. Njegov odgovor prilagamo v nadaljevanju tega odgovora. 
Na vprašanje Janeza Tratnika, naslovljeno na občinsko upravo, če je kaj ukrepala na njegove 
trditve pa odgovarjamo, da občinska uprava ne more ukrepati na podlagi postavljenih vprašanj, 
brez dokazov. Na podlagi kazensko pravnih predpisov je ob morebitni ovadbi treba navesti tudi 
dokaze, kajti kriva ovadba se šteje za kaznivo dejanje. Občinska uprava ni pristojna za tovrstno 
zbiranje dokazov. 
 
Odgovor direktorja GRC z dne 8. 6. 2022: 
»Požarna straža se je za podjetje Kurivo d.d. Nova Gorica izvajala v skladu z Pogodbo o 
zagotavljanju požarne straže pri pretakanju utekočinjenega naftnega plina (UNP) na lokaciji PE 
Ajdovščina in v skladu z Navodili za izvajanje požarne straže, ki so del Požarnega reda družbe 
Kurivo d.d in jih je pripravila pooblaščena odgovorna oseba za požarno varnost. Pred pričetkom 
izvajanja storitve pretakanja UNP je odgovorna oseba Kuriva d.d. PE Ajdovščina organizirala 
izvajanje požarne straže s strani Gasilsko reševalnega centra Ajdovščina. Požarno stražo se je 
izvajalo v obsegu določenem v dovoljenju za izvajanje nevarnih del.«.  
 
Pripravila: Zlata Čibej 
  
 
Odgovor na svetniško vprašanje Mihe Kaplja glede izdanih dovolilnic za vstop na Lavričev trg  
 
Občinska uprava izda dovolilnice in dovoljenja za vstop v območje za pešce upravičencem, ki oddajo 
vlogo, ter izpolnjujejo enega od pogojev iz 6. člena Odloka o ureditvi cestnega prometa v starem 
mestnem jedru v Ajdovščini. Upravičenci so stanovalci s stalnim ali začasnim prebivališčem, lastniki 
nepremičnin, pravne ali fizične osebe, ki se ukvarjajo s poslovno dejavnostjo, ter njihova dostava. 
Število dovolilnic oziroma dovoljenj, ki se izda posamezni fizični ali pravni osebi, ni omejeno.  
 
Evidenco izdanih dovolilnic oziroma dovoljenj vodimo v občinskem dokumentarnem sistemu in je 
skupna, ne vodimo je ločeno za fizične in za pravne osebe. V kolikor potrebujete te podatke, bomo 
evidenco pregledali, ter vam podatke pripravili naknadno. 
 
Zaradi fizične omejitve dostopa v območje za pešce s potopnimi količki, se za potrebe sistema 
prepoznave vozil v posebno elektronsko bazo podatkov vnese registrske oznake vozil z izdano 
dovolilnico oziroma dovoljenjem. To naredimo sočasno ob izdaji odločbe. V bazi je trenutno vnesenih 
828 registrskih oznak.  
 

Poleg navedenih dovolilnic oziroma dovoljenj je trenutno aktivnih 130 kartic za vstop v mestno 
jedro. Gre za izjeme, določene v 7. členu zgoraj navedenega odloka (vozila nujne medicinske pomoči, 
gasilci…), kartice pa se uporabljajo tudi v primeri organizacije prireditev – po zaključenem dogodku 
organizatorji kartico vrnejo. 
 

Pripravila: Mojca Remškar Planinc 



Odgovor na svetniško vprašanje g. Alojza Klemenčiča o plačah vodstvenih kadrov v javnih 

podjetjih, zavodih in občinski upravi – dopolnitev 

Dodajamo še podatke o plačah za Komunalno stanovanjsko družbo d.o.o. Ajdovščina: 

JAVNO PODJETJE DELOVNO MESTO BRUTO PLAČA 

Komunalno stanovanjska družba d.o.o. direktor 4.553,13 

  vodja enote 1 2.636,52 

  vodja enote 2 2.499,49 

  vodja enote 3 2.455,02 

  vodja enote 4 2.368,92 

  vodja enote 5 2.711,25 

  vodja enote 6 2.400,15 

  vodja enote 7 2.780,84 

  vodja enote 8 2.628,76 

 
Pripravila: Karmen Slokar 
 


